
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 17

Hvorfor har Finanstilsynet ikke reageret på de tidligere advarsler, der er strømmet ind si-

den 2007, og skyldes dette fejl eller mangel på ressourcer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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